

## Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 2018-06-07

### Närvarande:

Anders Nordmark, ordförande  
Gunborg Johansson, vice ordförande  
Bo Nässlander, ledamot  
Kent Malmqvist, ledamot  
Eva Larsson, ledamot  
Lilia Kalmér, ledamot

### Förvaltningen:

Toni Mellblom, avdelningschef  
Gunilla Olsson, administrativ sekreterare  
Linda Palo, avdelningschef

### Förhinder:

Kerstin Hållbus

### Tidpunkt:

2018-06-07

### Plats:

Telefonvägen 30, plan 9, besöksrum 1

Sekreterare

Gunilla Olsson

Protokollet justeras

Ordförande öppnade mötet och dagordningen godkändes.

## **§ 2. Val av justerare**

Anders Nordmark och Gunborg Johansson valdes att justera protokollet.

## **§ 3. Besök av Linda Palo, chef för avdelningen för samhällsplanering i Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning**

Linda Palo informerade om vilka områden avdelningen för samhällsplanering ansvarar för. Avdelningen arbetar med stadsmiljöfrågor och ansvarar framförallt för de områden som är planlagda som parkmark. En enhet inom avdelningen ansvarar för den öppna fritidsverksamheten, som ungdomsgårdar och parklek.

När det gäller vinterunderhåll ansvarar avdelningen för samhällsplanering för parkvägarna. Trafikkontoret (som är en fackförvaltning som arbetar över hela staden) ansvarar för gator och trottoarer. Bostadsrättsföreningar och andra fastighetsägare är ansvariga för vinterunderhållet på sina fastigheter.

Rådet konstaterade att det kan vara svårt att veta vart man ska vända sig med synpunkter på framkomlighet och tillgänglighet i stadsdelen eftersom det är flera olika instanser som har ansvar för olika delar.

Linda Palo berättade att avdelningen för samhällsplanering också fungerar som remissinstans för andra förvaltningar med ansvar för stadsmiljön, som till exempel Trafikkontoret.

Rådet framförde en önskan om att få vara med tidigt i processen när man planerar nya parker (eller förändringar av befintliga). Linda Palo berättade att avdelningen planerar att utveckla samverkan med rådet och har skrivit det i verksamhetsplanen för 2018. En av avdelningens parkingenjörer kommer att bli rådets kontaktperson.

**Hägersten-Liljeholmen stadsdelsförvaltning**  
Administrativa avdelningen

Telefonvägen 30, plan 9  
Box 490  
129 04 Hägersten  
Växel 08-508 220 00  
hagersten-liljeholmen@stockholm.se  
stockholm.se

Rådet framförde en önskan om bättre skyltning av hinder i framkomligheten. Det är bra att i förväg få veta om det finns sådant i miljön som gör det omöjligt att ta sig fram med rullstol, t. ex. att

det är trappor längre fram på en väg. Rådet påpekar också att det saknas taktila skyltar för blinda personer.

Rådet frågade om tömning av skräpkorgar och fick veta att alla skräpkorgar töms varje dag.

Rådet framförde en önskan om fler offentliga toaletter. Linda Palo berättade att toaletter planeras in när en ny park ska byggas. Trafikkontoret bygger också toaletter.

#### **§ 4. Nämndärenden**

Rådet hade inga synpunkter angående nämndärendena denna gång.

#### **§ 5. Övrig information från förvaltningen**

Toni Mellblom informerade om att förvaltningen har en tvist med en bostadsrättsföreningen gällande två gruppbestäder. Gruppbestäderna har funnits i fastigheten många år. Tidigare hyrde förvaltningen lägenheterna av Svenska bostäder. I samband med ombildning till bostadsrätter skrevs kontraktet om och den del av fastigheten som inrymmer gruppbestäderna hyrs ut som lokal istället för lägenheter som tidigare. Nu vill bostadsrättsförening säga upp kontraktet och har fått rätt i tingsrätten. Förvaltningen överklagar beslutet till hovrätten. Om förvaltningen förlorar och måste evakuera gruppbestäderna finns det en plan för detta och de boende kommer att få tillfälliga lägenheter i väntan på att nya gruppbestäder byggs klart. De nya gruppbestäderna var från början planerade för att utöka tillgången till gruppbestäder i staden.

#### **§ 6. Balanslistan**

Rådet och Toni Mellblom gick tillsammans igenom och uppdaterade balanslistan.

#### **§ 7. Övriga frågor**

Tillgänglighetsprogrammet har godkänts av fullmäktige.

Rådet vill vara remissinstans inför verksamhetsplanen 2019. Ett utav sammanträdena under hösten planeras att särskilt ägnas åt detta.

Gunborg och Anders har träffat sommarjobbarna, vilka kommer att skriva en liten rapport. Toni ska fråga Carina Cronwall om hon kan åta sig att handleda sommarjobbarna när de skriver rapporten.

### **§ 8. Nästa möte**

Nästa möte blir den 23 augusti kl.14:30 med förmöte kl.13:30.